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VERSLAG ALGEMEEN SEKRETARIS  

Algemeen overzicht. 

Het afgelopen verenigingsjaar heeft zich niet gekenmerkt door spektakulaire 

gebeurtenissen, zoals in voorgaande jaren het geval was, behoudens het feit dat we thans 

op nadrukkelijke wijze aan het bestaan van semi-profvoetbal worden herinnerd. Ons lid 

Peter Kemper wend nl. door PSV benaderd en de hem gedane aanbieding was van dien 

aard, dat een afwijzing moeilijk kon worden voorkomen. De financiele schadeloosstelling 

voor onze vereniging betekende tevens een mogelijkheid om een groot aantal obligaties 

uit te loten. 

Op ander niveau ligt de benoeming van de weleerwaarde heer F.C. Kempen tot 

geestelijk adviseur van onze vereniging als opvolger van pastoor Fr. Grent. Wij mogen 

beslist dankbaar zijn dat kapelaan Kempen zijn benoeming heeft willen aanvaarden 

omdat we hem hebben leren kennen als een adviseur die zich ook onder de 

sportbeoefenaren thuis voelt en met kennis van zaken kan spreken. Zijn originele wijze 

van kennismaking met een groot deel van onze leden zal niet licht in de vergetelheid 

geraken. 

Hoewel niet op voetbal-technisch gebied liggend, willen we toch memoreren dat ons lid 

Cor Nieuwenhuizen in Juli 1961 een fietstocht ging ondernemen. Doel van de reis was 

Tasmania (afstand 20.000 km). En hij heeft zijn doel bereikt. Wel een bewijs van 

doorzettingsvermogen. 

Het KLUBGEBOUW werd ook in dit verslagjaar mede gebruikt door de Juliana-

kinderdagverblijven. Behoudens enige extra glasbreuk waren hierover geen ernstige 

klachten. Met het oog op de vervroegde aflossing van de obligatielening is een 

voortdurende samenwerking alleszins verantwoord. 

De buitenzijde van het gebouw werd onder bekwame leiding van dhr. J. van Liempt 

onder handen genomen en herkreeg haar fleurig aanzien. Dank zij de medewerking van 

de heren A. te Mey, Fr. Mourik en Mej. G. Groothuizen konden ook inwendig de 

noodzakelijke reparaties worden verricht. 

Een nieuwe barkeeper deed zijn intrede. Wegens drukke werkzaamheden en studie kon 

de heer L.de Boer niet voldoende tijd meer vrij maken. We zijn hem en zijn echtgenote 

bijzonder dankbaar voor de goede zorgen aan leden en bezoekers van het klubgebouw 

besteed. 

Zijn opvolger, de heer Chr. van Deursen, bijgestaan door echtgenote en de fam. Dietz, 

zorgden ervoor dat ook nadien de zaken goed konden verlopen. 

Bij wijze van proef werd gedurende de afgelopen kompetitie tijdens de rust aan 

seniorenelftallen en hun tegenstanders thee verstrekt. Behoudens het terugbrengen van de 

lege koppen, had een en ander een bevredigend verloop. 

Ten aanzien van de NEDERLANDSE KATHOLIEKE SPORTBOND (NKS) werd bij 

herhaling ons standpunt met betrekking tot het gemêleerde voetbal voor junioren naar 

voren gebracht. Zoals bekend, geldt in de afdeling Den Haag nog steeds een standpunt 

dat het aan leden beneden de leeftijd van 17 jaar niet kan worden toegestaan in 

kompetitie- of vriendschappelijke wedstrijden tegen elftallen van z.g. neutrale 



verenigingen uit te komen. Naar de mening van ons bestuur is deze zienswijze na 20 jaar 

"fusie" niet meer te handhaven. Onze katholieke verenigingen zijn in het algemeen 

dermate georganiseerd en worden zodanig geleid, dat het alleszins verantwoord is kontakt 

met neutrale verenigingen te onderhouden. 

Ook andere afdelingen van de NKS, met name Haarlem, Leiden en Rotterdam, hebben 

deze bepaling reeds geruime tijd zodanig geïnterpreteerd dat gemengde kompetities zijn 

ontstaan, terwijl het spelen van vriendschappelijke wedstrijden tegen neutrale 

tegenstanders gemeen goed is geworden. Op grond van bovenstaande overwegingen heeft 

ons bestuur ook dit jaar toestemming verleend om met juniorenelftallen deel te nemen 

aan tournooien van neutrale verenigingen of hiertegen vriendschappelijke wedstrijden 

te spelen. 
Hoewel onze vereniging nog steeds bij de amateur-afdeling van de KNVB staat ingeschreven maakt het 

onderdeel FINANCIËN de bestuursvergaderingen menigmaal tot financieel-economische 

gespreksavonden. Wij herinneren ons nog goed de tijd dat het financieel overzicht in een “feest-kleed" 

verscheen omdat de inkomsten en uitgaven de    f 1000.-- hadden overschreden. In deze tijd verschijnen de 

eindcijfers in getallen welke in de tienduizen den lopen, dank zij het klubgebouw en de toto. 

Graag willen we onze bewondering uitspreken voor onze financiële experts die e.e.a. tot 

een overzichtelijk geheel weten om te vormen. 

 

BESTUUR. 

De algemene jaarvergadering van 14 Juli 1961 schonk haar vertrouwen aan de heren 

Jac.v.d. Kley (voorzitter),  

H. Houkes (algemeen sekretaris), 

L. de Weert (penningmeester), 

A. van Luxemburg (2e sekretaris), 

C. Visser (2e penningmeester), 

A van Gastel (junioren), 

A. Hoefnagel (kontakt-commissie),  

E.Sarolea (senioren), 

G. v.d. Steen (terrein en materialen). 

Per 15 december 1961 werd de weleerwaarde heer F.C. Kempen als geestelijk adviseur 

toegevoegd. 

Evenals vorig jaar werd ook in dit verslagjaar de gewoonte om elke 1e Vrijdag van de 

maand een bestuursvergadering te beleggen aangehouden. Praktisch elke week kwam het 

dagelijks bestuur bijeen. Hierdoor word bereikt dat bijzondere kwesties op korte termijn 

in behandeling konden worden genomen en de normale zaken op vlotte wijze afgedaan. 

Onder leiding van de nieuwe voorzitter werd in het verslagjaar bijzonder veel aandacht 

besteed aan de beleidsvoering in de vereniging. Hiertoe werden door het dagelijks 

bestuur o.m. besprekingen met de verschillende kommissies gevoerd. 

Doel hiervan was een zo good mogelijk inzicht in de werkzaamheden van de kommissies 

te verkrijgen en tot een juiste afbakening van de bevoegdheden te komen. 

Op voorstel van het dagelijks bestuur is het bestuur hierbij tot de konklusie gekomen dat 

ernaar dient te worden gestreefd aan een lid slechts één functie toe te wijzen. Bovendien 

acht het bestuur het noodzakelijk dat het bestuur als het “centrale lichaam" wordt gezien, 

met de mogelijkheid om bepaalde bevoegdheden aan kommissies over te dragen. 

Vanzelfsprekend zijn bij de gevoerde besprekingen verschillen van inzicht aan het licht 

gekomen, waarover de algemene vergadering zich zal dienen uit te spreken. 



LEDENTAL. 

Het ledental bleef in dit verslagjaar nagenoeg ongewijzigd. Begonnen we het 

verenigingsjaar met 412 ingeschreven leden, per ultimo mei 1962 bedroeg dit aantal 407. 

Tegenover 82 nieuwe aanmeldingen stonden evenzovele afschrijvingen. Bijzonder 

jammer vinden we het, dat vele seniorleden, wanneer zij met voetballen ophouden, zich 

direkt als lid laten afvoeren. Juist de niet aktieve voetballers kunnen de vereniging bij 

bestuurs- of kommissiewerk onschatbare diensten bewijzen. 

De aanwas bestond uit a 22 senior- en 60 junior- en pupillen leden. Daartegenover 

verlieten 36 senior- en 51 junior- en pupillenleden onze vereniging. 

Voor zover bekend vroegen 5 seniorleden overschrijving naar een andere vereniging in 

den Haag; 3 naar een andere vereniging buiten de stad i.v.m. verhuizing; 3 leden 

verhuisden buiten den Haag zonder overschrijving. De overigen beëindigden hun aktieve 

voetballoopbaan. 

Per 31 mei 1962 stonden ingeschreven: 9 leden beneden 10 jaar, 51 leden van 10 en 11 

jaar; 70 leden van 12 en 13 jaar; 92 leden van 14 t/m 16 jaar; 30 leden van 17 en 18 jaar 

en 155 leden van 19 jaar en ouder. 

Daar stilstand echter achteruitgang betekent, is het gewenst het ledental nauwkeurig te 

blijven volgen. Plannen voor een intensieve wervingsaktie zijn in een vergevorderd 

stadium van voorbereiding. 

De lijst van ondersteunende leden onderging wederom een flinke aderlating. Begonnen 

we het verenigingsjaar met 550 leden, we eindigden met 433, vermindering dus met 117 

leden. In het verslagjaar werden slechts 16 nieuwe donateurs ingeschreven. Ook hieraan 

zal in de toekomst grote aandacht dienen te worden besteed. Opgemerkt zij nog, dat een 

groot deel van de ondersteunende leden, die van de lijst werden afgevoerd, de vereniging 

toch blijven steunen. Zij staan nl. nog als totolid geregistreerd. 

 

SENIOREN. 

Met betrekking tot de prestaties van de seniorelftallen verwijzen wij gaarne naar het 

verslag van de sekretaris van de elftalkommissie. Nauw hieraan verbonden is ook het 

werk van TECHNISCHE KOMMISSIE, welke in het verslagjaar bestond uit de heren: 

A.Bogisch, J.Borsboom, A.van Gastel en E.Sarolea, later aangevuld met de heer 

J.Riemen Sr. 

Gezien de in vorige jaren opgedane ervaringen meende de kommissie, voor dit jaar, voor 

de senioren te kunnen volstaan met het samenstellen van één selectieroep, die door de 

heer J.H. Stal zou worden getraind en waarvoor de woensdagavond werd gereserveerd. 

De kommissie ging hierbij van de gedachte uit dat bij het uitnodigen van een groep van 

ca 20 man, op een wekelijkse deelname van ca 16 zou mogen worden gerekend. 

In een voor de aanvang van de training met de selectiegroep gehouden bespreking 

werden de plannen ontvouwd. Tevens werden hierbij enkele richtlijnen gesteld waaraan 

de deelnemers zich zouden dienen te houden. Overleg met de elftalkommissie had tot 

gevolg dat ernaar zou worden gestreefd in de hogere elftallen slechts die spelers op te 

stellen die de training regelmatig zouden bezoeken. Mede hierdoor wordt bereikt dat de 

deelname aan de training ten opzichte van voorgaande jaren een aanmerkelijke 

verbetering te zien heeft gegeven. 

Geheel tevreden is de kommissie evenwel nog niet, omdat nog teveel leden naar haar 

mening beslist niet alle moeite doen om op de trainingsavond aanwezig te zijn. 



Juist bij minder gurlstige weersomstandigheden laten teveel leden verstek gaan, hetgeen 

bijzonder te betreuren is, omdat deze avonde speciaal zouden kunnen worden benut voor 

het bespreken van technische- en tactische problemen. 

Do enthousiaste wijze waarop de hoer Stal zijn werkzaamheden heeft verricht verdient 

ook thans weer alle lof. 

Voor de training van een tweede groep senioren, op dinsdagavond, werd ons lid de heer 

C. Peeters bereid gevonden. Aanvankelijk deed het zich aanzien, dat ook deze training 

een sukses zou worden, Enkele weken word door een flinke groep met groot animo 

geoefend. Met de weersomstandigheden verminderde ook de opkomst, zodat tenslotte tot 

stopzetting moest worden besloten. 

Dit feit werd ook door de technische kommissie in hoge mate betreurd doch het was voor 

de kommissieleden, ondanks daartoe gedane pogingen, niet mogelijk een voldoende 

aantal deelnemers bijeen te brengen. 

Indien een mogelijkheid om te trainen wordt geopend, dienen de leden zelf deze te 

benutten. De kommissieleden kunnen niet anders doen dan de spelers steeds weer op het 

nut van de training te wijzen. Ook voor deze groep zou het van belang zijn geweest bij 

slecht-weersomstandigheden in het klubgebouw besprekingen te houden. Bij 

aanwezigheid van 5 of 6 deelnemers heeft dit echter geen enkele zin. Hoe een en ander 

voor het komende jaar moet worden opgelost is nog een open vraag. Suggesties van de 

leden op de algemene vergadering zullen bijzonder op prijs worden gesteld. 

Over de groep JUNIOREN, die op donderdagavond eveneens door de heer Stal onder 

handen werd genomen, kan een prettiger geluid ten gehore worden gebracht. Deze avond 

werd door een groot aantal jongelui bezocht. Er werd met ijver geoefend en het sukses is 

dan ook niet uitgebleven. Ook aan de heer Stal heeft deze avond veel voldoening 

geschonken. 

Met eigen krachten heeft de juniorenkommissie op dinsdag (veld) woensdag en zaterdag 

(zaal) aan een groot aantal jongens gelegenheid gegeven hun body in konditie te houden 

en de techniek van het voetballen aan te leren of te verbeteren, terwijl de allerjongsten op 

woensdagmiddag in de geheimen van het voetbalspel werden ingewijd. Hiervan werd 

door de jongelui een dankbaar gebruik gemaakt. 

Hoewel de seniorafdeling derhalve nog een zorgenkind blijft, heeft de training in het 

afgelopen jaar beslist haar nut afgeworpen. Indien we erin slagen de noodzaak van een 

intensieve training tot alle leden te laten doordringen, dan zal het grote bedrag dat 

hiervoor op de begroting voor het komende jaar is uitgetrokken, beslist een hoge rente 

opbrengen. 

 

LENSREVUE. 

Een geheel nieuw redaktiestaf bestaande uit de heren H. Beyersbergen van 

Henegouwen, F. Burghouwt en G. Jehee, nam in dit verslagjaar ons weekblad onder 

haar hoede. Vanaf het eerste nummer ademde het blad een nieuwe en frisse geest. 

Bijzonder suksesvol vonden we de intervieuws met de heren J.H.Stal (trainer), J.v.d. Kley 

(voorzitter), H.Haket (aanvoerder), L.Jansen (trouw supporter), A.van Gastel (sekretaris 

juniorenafdeling) em P.Kemper (semi-prof). Ook de redaktionele overpeinzingen gaven 

veel stof tot uitvoerige gesprekken en wat in lange tijd niet is voorgekomen: ingekomen 

stukken. 

Met veel enthousiasme werden verbeteringen van terrein en accommodatie aan de orde 



gesteld, waarvan enkele tot stand konden komen. 

De redaktie heeft in dit jaar bijzonder nuttig werk gedaan. Het zal voor haar een grote 

voldoening zijn in het voorbijgegane jaar te hebben mogen bemerken dat de revue toch 

echt wel en goed gelezen wordt. 

Onzerzijds moge hierbij de opmerking worden gemaakt dat o.i. in het algemeen te weinig 

tot uitdrukking werd gebracht de motieven welke tot het nemen of handhaven van 

bepaalde bestuurs- of kommissie maatregelen hadden geleid. We zijn er evenwel van 

overtuigd dat e.e.a. bij een meer ingespeeld raken op bevredigende wijze kan worden 

opgelost. 

Na het klaar maken van de kopy nam, zoals sedert vele jaren, ook nu de heer R.Mahieu 

Sr, het niet geringe werk van het tikken van de stencils op zich. Op welk tijdstip de kopie 

de heer Mahieu ook bereikte, we konden erop rekenen dat de stencils dinsdagsmiddags 

werden afgeleverd. Dit steeds weer met dezelfde regelmaat verrichten van 

werkzaamheden verdient onze grootste bewondering. Met zorg zien we het tijdstip 

tegemoet waarop de heer Mahieu dit werk zal moeten afbreken. 

Ook de heer J. Linneweever, bijgestaan door zijn echtgenote, en enkele min of meer 

vaste helpers, had weer een groot aandeel in het verschijnen van ons lijfblad. De 

dinsdagavond word geheel voor het afdraaien en vouwen gereserveerd. Men beweert 

zelfs dat er met zoveel ijver aan de slinger van de machine is gedraaid dat het 

noodzakelijk werd de huiskamer van een schoon behang te voorzien. 

Inmiddels lagen bij de fam. J.J.v. Luxemburg de adresbandjes gewassen en gesteven 

klaar, zodat direkt na aankomst van de Lensrevue, de laatste hand aan de verzending kon 

worden gelegd. E.e.a. verliep weer op zodanige wijze dat zelfs een ambtenaar van de 

P.T.T. geen kans zag een enkele aanmerking te maken. 

De heer D.van Lieshout zorgde woensdags voor de ter post bezorging, zodat de lezers 

het blad donderdags in de bus vonden. 

Het is zo eenvoudig doze werkzaamheden even op papier te zetten. Bedenkt evenwel dat 

al deze medewerkers het ervoor over hebben elke week een aantal vaste uren voor onze 

vereniging beschikbaar te stellen, ongeacht of dit i.v.m. een of andere omstandigheid 

(verjaardag of iets dergelijks) minder prettig uitkwam. 

 

TERREIN EN MATERIALEN. 

 

Het blijft praktisch onmogelijk voor deze kommissie voldoende medewerkers aan te 

trekken. Ongetwijfeld vindt dit zijn oorzaak in het feit dat aan dit werk weinig eer te 

behalen is. Immers, de verzorgers houden zich meestal op in het "materialenhok", waarin 

zij bezig zijn met het drogen, invetten of oppompen van de wedstrijdballen. Hebt U er 

enig idee van wat dit voor zotn kleine 30 elftallen betekent, nog afgezien van het 

trainingsmateriaal. Daarbij komt dat het ook beslist onmogelijk is het iedereen naar de zin 

te maken. De een vindt de bal te hard, een ander dezelfde bal te zacht. En probeert U eens 

in de wintermaanden een tiental ballen wit te houden, indien deze drie avonden per week 

worden gebruikt ? Bovendien zijn de aktiviteiten op onze velden zodanig dat het 

ondoenlijk is hierbij steeds aanwezig te zijn. Ongeacht de in het afgelopen jaar geleverde 

kritiek, welke beslist niet geheel gemotiveerd was, durven we beweren dat we in 

vergelijk met andere verenigingen beslist niet te kort schieten. De heren G.v.d.Steen, A. 

Poels en J.van Wassem verdienen dan ook onze welgemeende dank. Niemand zal het 



ons kwalijk nemen indien we de grootste lof toezwaaien aan de heer J.van Wassem, die 

ook in dit verslagjaar "het vuile work" weer op zich nam. 

Natuurlijk blijven er wensen, ook gerechtvaardigde, welke echter slechts vervuld kunnen 

worden, indien meerdere leden hierbij de helpende hand bieden.  

Uit de begroting voor het komende verenigingsjaar zal blijken dat eon groot deel van 

onze inkomsten aan spelmateriaal zal worden besteed. De werkzaamheden aan het 

onderhoud zullen daardoor nog toenemen. De algemene ledenvergadering zal dit 

probleem beslist dienen op te lossen. 

Op initiatief van de iedaktie word een aktie ondernomen tot plaatsing van een scorebord, 

welk initiatief met sukses werd bekroond en een wens van vele leden in vervulling deed 

gaan. Jammer genoeg moesten voor onze seniorenelftallen teveel nederlagen worden 

genoteerd. Laten we vertrouwen dat dit in de toekomst anders zal worden. 

Oak werd er bij de ingang tot onze terreinen een "naambord" geplaatst. De reklame welke 

hiervan uitgaat is moeilijk te schatten. Toch geeft dit bord aan ons "home" een meer 

eigen sfeer. 

Eon andere wens is het "befaamde" pad achter de zitbanken. De kosten van aanleg zijn 

evenwel dermate hoog, dat het onmogelijk is dit projekt zelf ter hand te nemen. 

Besprekingen hierover met de stichting zijn evenwel gaande, waarbij we hopen dat hierin 

in het komende jaar verbetering kan worden gebracht. 

 

BALLOTAGE-KOMMISSIE 

 

De heren J.v.Dijk Sr, A.v.Gastel en J.Borsboom hebben in het verslagjaar de eerste 

kennismaking van de kandidaatleden met onze vereniging tot stand gebracht, hoewel de 

heer van Dijk na korte tijd zijn werkzaamheden moest beëindigen. Over alle 

kandidaatleden kon een gunstig advies aan het bestuur worden uitgebracht. In vele 

gevallen bleek dat ook de ouders van kandidaatleden deze kennismaking op prijs stellen, 

waarbij meerdere malen een van de ouders op de lijst van ondersteunende leden kon 

worden ingeschreven. 

De verslagen van JUNIOREN-, KONTAKT- en TOTO KOMMISSIES spreken voor 

zichzelf, zodat we hiervoor gaarne Uw speciale aandacht vragen. 

 

SLOTBESCHOUWING 

Bij het aan het papier toevertrouwen van de belangrijkste gebeurtenissen uit het 

verstreken verenigingsjaar, klemt voor elke sekretaris het feit dat hij zich dient te 

beperken. Een verzameling van jaarverslagen zou anders uitbreiden tot een kompleet 

boekwerk, vraarvan de uitgave een te kostbare onderneming zou worden. Het 

gememoreerde zal voor elk lid toch wel een duidelijke aanwijzing zijn dat er ook dit jaar 

weer veel en goed werk is verricht. Rest voor mij dan ook de plicht, waarvan ik mij 

gaarne kwijt, om een ieder die - op welke wijze dan ook - zijn steentje heeft bijgedragen, 

heel hartelijk dank te zeggen. En ik weet dat de medewerkers hierop niet gesteld zijn. 

Toch dienen zij te weten dat alle leden hun veel dank verschuldigd zijn. Immers, onze 

medewerkers doen hun werk niet in de eerste plaats voor hun eigen plezier. Laten zij er 

evenwel van overtuigd zijn dat vele leden hun arbeid weten te waarderen. 

Hoewel meerdere wensen onvervuld moesten blijven, meen ik toch te mogen stellen dat 

onze vereniging, bij hetgeen zij haar leden biedt, in geen enkel opzicht bij andere 



verenigingen ten achter staat. 

Ook de leus "Lens I naar de 3e klas KNVB" kon dit jaar niet verwezenlijkt worden. Toch 

is er ook bij de prestaties van de hogere seniorelftallen een opgaande lijn te bespeuren. 

Het zal van de daarvoor in aanmerking komende spelers zelf afhangen of de gestelde 

doelen in het komende jaar kunnen worden bereikt. We vertrouwen dat alle leden in dit 

opzicht hun verantwoordelijkheid zullen beseffen. 

De e.v. algemene vergadering wordt bijzonder belangrijk. Hierin zullen de leden zelf het 

beleid voor het komende jaar dienen te bepalen. In onze vereniging schuilen veel meer 

mogelijkheden dan tot heden naar buiten is gebleken. Het uitbuiten hiervan is een zaak 

die alle leden raakt. Wanneer de juiste koers is bepaald, zullen alle leden het te voeren 

beleid moeten schragen. 

Gaarne besluit ik met de wens dat de weg naar een eendrachtige en prettige 

samenwerking voor het komende verenigingsjaar zal mogen wcrden gevonden. Moge 

God aan al onze medewerkers Zijn rijkste zegen schenken.  

 

Den Haag, 1 Juli 1962. H. Houkes, algemeen sekretaris. 

 

Jaarverslag van de elftalkommissie, seizoen 1961-62 

 

De elftalkommissie bestond, bij de aanvang van het afgelopen verenigingsjaar uit de 

heren E.Sarolea, voorzitter, J. Linneweever, sekretaris en H. Houkes. 

Tijdens de algemene ledenvergadering was de wens geuit doze kommissie tot 5 man uit 

te breiden. Toen de heren de Boer en van Mourik aan deze kommissie werden 

toegevoegd, werd besloten bij wijze van proef de werkzaamheden te splitsen en de drie 

hoogste elftallen door de heren L. de Boer, E. Sarolea en J. Linneweever te laten 

samenstellen, terwijl de opstellingen van de overige elftallen worden verzorgd door de 

heren H. Houkes, F.v. Mourik en J. Linneweever. De resultaten hiervan waren een vlotte 

werkwijze bij de samenstelling van de elftallen en tevens konden wij meer aandacht aan 

de lagare elftallen besteden. 

Wij namen dit jaar met 8 elftallen aan de kompetitie deel, t.w.: 

lste   4e klasse KNVB 

2de  le klasse d afd. den Haag 

3de  le klasse g 

4de  3e klasse g 

5de  3e klasse k 

6de  3e klasse m 

7de  4e klasse j 

8ste 4e klasse n 

Helaas konden wij dit jaar weer geen kampioenschap vieren. Toch meen ik te mogen 

stellen dat or een opgaande lijn te bespeuren valt. 

De manier, waarop dit jaar door diverse spelers aan de wedstrijden werd deelgenomen, 

getuigde van een grotere werklust. Door dit enthousiasme werden door enkele elftallen 

behoorlijke resultaten bereikt. Wij herinneren ons de grote rol, die het 2de elftal dit jaar 

in haar afdeling heeft gespeeld, terwijl ook het 4de elftal lange tijd hoge ogen heeft 

gegooid. 

Helaas kon het eerste elftal de race met koploper Tonegido niet volhouden en speelde aan 



het eind van de kompetitie geen rol van betekenis meer. Dit stond mede in verband met 

de goede kans van het 2e elftal, waardoor dit elftal de voorkeur kreeg. 

Het 3de elftal heeft bijna het gehele jaar in de buurt van de rode lantaarn vertoeft. Toch 

verdienen de spelers waardering voor de manier waarop werd gespeeld. Ik geloof dan ook 

dat wij dit elftal het pechelftal van het jaar mogen noemen. Werdenn niet diverse 

wedstrijden onfortuinlijk verloren? 

Het 5de, 6de, 7de en 8ste elftal bereikten wisselende resultaten, doch al deze elftallen 

wisten zich in hun klasse te handhaven.  

Het aantal leiders was dit jaar ook weer onvoldoende. Wij zouden graag zien dat wij de 

volgende kompetitie voor elk elftal over een leider konden beschikken, Mogen wij een 

ieder die denkt de kapaciteiten te bezitten om deze taak naar behoren te vervullen 

verzoeken zich met het algemeen sekretariaat in verbinding te stellen. Wij menen 

namelijk dat er betere resultaten geboekt kunnen worden indien wij over een aantal 

bekwame leiders kunnen beschikken. Wat betreft het aantal niet-opkomers kunnen wij 

zeer tevreden zijn. Hierin valt namelijk tot ons genoegen een neergaande lijn te 

bespeuren. Het is het afgelopen jaar slechts 16 maal voorgekomen dat een speler zonder 

bericht van verhindering niet bij de wedstrijd van zijn elftal verscheen. Terwijl twee 

personen wegens herhaald niet opkomen voor het verdere seizoen niet meer werden 

opgesteld. Vooral het 8ste elftal werd nog al eens de dupe van niet-opkomers. Wij hopen 

dat deze mensen volgend seizoen de moeite zullen nemen tijdig af te schrijven. 

De Spelregel- en Protest-kommissiebezorgden wij dit jaar niet veel werk, terwijl ook de 

Strafkommissie het erg rustig had. 

Gaarne wil ik besluiten met de wens uit te spreken dat de jaar betere resultaten geboekt 

zullen worden. Mag de elftalkommissie daarbij op ieders medewerking rekenen? 

Namens de elftalkommissie 

J. Linneweever, 

 

JAARVERSLAG JUNIORENKOMMISSIE. 

Na de moeilijkheden bij het voorzien in de vacatures in de Juniorenkommissie, die zich 

het vorig verenigingsjaar voordeden, was het bijzonder verheugend dat dit jaar direkt een 

volledig bezet kollege kon worden gevormd, waarin geen mutaties hebben plaats 

gevonden. De Juko bestond uit de Heren R.Blok, J.Borsboom (voorzitter), 

M.Heerschop, A.Janssen (hoofdjuniorenleider) en ondergetekende (sekretaris), 

terwijl in de loop van het jaar Broeder Theoticus werd aangezocht en bereid gevonden 

in de kommissie zitting te nemen. 

Door deze volledige en konstante bezetting kon een behoorlijke taakverdeling worden 

verkregen, terwijl meer dan tevoren kon worden ingegaan op technische, 

organisatorische, praktische of principiële kwesties. 

Veel medewerking heeft de juniorenkommissie ook dit jaar weer ondervonden van de 

elftalleiders. Bij het grote aantal elftallen en het algemeen in de vereniging heersende 

gebrek aan “kader" is de moeilijkheid voor elk elftal een bekwaam en toegewijd leider 

aan te trekken niet gering. Het is evenwel gelukt en een woord van dank aan allen die 

zich bereid verklaarden (en betoonden!) een elftal voor hun rekening te nemen, is hier 

zeker op zijn plaats. Ook de behulpzamen die zich 4éé of meerdere malen als "invaller" 

beschikbaar stelden onze dank! 

Er vonden verschillende vruchtbare vergaderingen plaats met de elftalleiders of met 
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enkelen hunner. Een intensivering van dit kontakt zal echter dienen te worden 

nagestreefd. 

 

KOMPETITIE. 

Evenals het vorig jaar en zelfs nog sterker heeft de kompetitie hinder ondervonden van de 

bijzonder slechte weersomstandigheden, waardoor reeds vroeg in het jaar 

terreinafkeuringen plaatsvonden. In de maanden november tot en met januari kon slechts 

enkele malen worden gespeeld; sommige elftallen kwamen in deze 3 maanden slechts 

twee keer in het veld. 

Het "reserveprogramma," werd reeds in oktober gestart en heeft, tezamen met de training, 

voor grote groepen junioren en pupillen het klubleven nog enigszins gaande kunnen 

houden.  

Indeling. 

Bij wijze van proef word door de KNVB een wijziging gebracht in het systeem van 

leeftijdsindeling. In plaats van vijf waren er dit jaar slechts drie leeftijdsklassen bij de 

junioren: 

A-klasse voor spelers beneden 18 jaar 

B-klasse voor spelers beneden 16 jaar 

C-klasse voor spelers beneden 1t1: jaar. 

Dit had tot gevolg dat de samenstelling van de elftallen zeer sterk werd gewijzigd, 

hetgeen, daar het besluit eerst laat ter kennis van de verenigingen werd gebracht, de 

nodige moeilijkheden veroorzaakte. 

Deze proefneming, waar velen aanvankelijk afwv ijzend tegenover stonden, is ons - ook 

tegen onze eigen verwachting in - vrij goed bevallen. 

Voor de kompetitie werden ingedeeld: 

2 elftallen in de A-klasse: LenS 1 en 2, afd. 1 en 12;  

5 elftallen in de B-klasse: LenS 3 t/m 7,afd.25p 29,30, 33, 33; 

6 elftallen in de C klasse: LenS 9 t/m 14, afd, 23, 24, 26, 29, 30 en 32; 

4 elftallen pupillen, spoedig gevolgd door een vijfde en in februari door een zesde. 

Het hoogste A-elftal speelde in de sterkste A-afdeling; de twee hoogste B-elftallen in de 

sterkste katholieke afdelingen, resp. op zondag en zaterdag, de twee hoogste C-elftallen 

in de twee sterkste katholieke afdelingen. 

Resultaten. 

Ons eerste juiliorenelftal stelde danig teleur: het eindigde in de onderste regionen. 

Hoewel gezegd moet worden dat vele wedstrijden met slechts 1 goal verschil en in de 

laatste minuten werden verloren, zodat het elftal beslist weinig geluk heeft gehad, de 

hoofdoorzaak is toch wel gelegen in gebrek aan mentaliteit en aan konditie ; t r a i n e n?. 

Een buitengewoon verheugend verschijnsel is daarentegen dat 

ons hoogste B-elftal en de twee hoogste C-elftallen, als gezegd spelende in de sterkst 

mogelijke afdelingen, alle drie het kampioenschap behaalden, terwijl ons eerste 

pupillenelftal, dat geen officiële kompetitie speelt en dus geen kampioen kan worden, 

ongeslagen bleef en slechts éénmaal gelijk speelde. 

Ook LenS 6, dat evenwel niet zo sterk was ingedeeld, werd kampioen. 

LenS 2 en 12 finishten op de tweede plaats, LenS 5 als derde. 

Fraai zijn ook alleszins de gemiddelden: 

 



Gespeeld  punten  doelcijfers   gemidde1de 

A-klasso 36 35 109-110 0.97 

B-klasse 89 123 351-140 1.38 

C-klasse 98 136 322-142 1.39 

Pupillen: 83 96 209-159 1.16 

Totaal 306 390 991-551 1.275 

Opmerkelijk is nog dat in B- en C klasse en ook bij de pupillen het laagste elftal, dat toch 

naar verhouding ook zwakker was ingedeeld, het gemiddelde zeer sterk heeft gedrukt. 

Laten we bv. in de C klasse het laagste elftal buiten beschouwing dan halen we daar met 

LenS 9 t/m 13 het fantastische gemiddelde van 1.57 ! 

In deze gunstige kompetitieresultaten zien wij toch wel een duidelijk bewijs voor de 

kracht van onze juniorenafdeling. Ook het gunstige effekt van een intensieve training, 

zoals deze dit jaar kon worden opgezet, is hierin duidelijk weerspiegeld. Wij zijn ervan 

overtuigd dat, op deze basis voortwerkende, en met uiterste zorg de verdere 

voorbereiding voor de overgang naar de senioren ter hand nemende, onze B-klassers en 

jongere leden binnen enkele jaren regelmatig en aanhoudend jaar na jaar onze senioren-

afdeling zullen gaan voorzien van waardevolle en zeer nodige aanvulling, zoals dat reeds 

eerder, doch nog in te geringe mate is geschied. 

Training. 

Zoals reeds vermeld heeft de training bijzonder veel bijgedragen tot de goede resultaten 

van vooral onze sterkste elftallen. Wij moeten in dit verband zeker onze waardering 

uitspreken voor de zeer vele jongens, die met voorbeeldige trouw de training bezochten 

en intensief volgden. In dit opzicht is er dit jaar weer een enoxiue vooruitgang geboekt. 

Ook het feit, dat de heer Stal met de junioren-training is belast, heeft veel goede 

resultaten opgeleverd, vooral ten aanzien van LenS 3 en 5, welke elftallen steeds vrijwel 

voltallig aanwezig waren. 

Aangezien bijna alle junioren oefengelegenheid kon worden geboden, blijft er in dit 

opzicht slechts weinig te wensen over. 

 

T O E R N O O I E N. 

Daar de kompetitie tot ver in mei heeft geduurd, vallen de meeste daarna gehouden 

toerriooien naar tijdsbestek gezien buiten de begrenzing van dit jaarverslag. 

Uitzondering hierop zijn het Spoorwijk-toernooi en het RVC-pupillentoernooi, beide op 

Hemelvaartsdag gehouden, waarin LenS twee eerste en een tweede prijs behaalde. De 

regelmatige kontakten met deze beide verenigingen, vooral door de deelname aan 

toernooien over en weer, zijn bijzonder aangenaam. 

Voorts werd op 26 mei de eerste ronde gespeeld van het Poliotoernooi voor B klassers, 

waaraan 78 verenigingen deelnamen. Ons elftal werd poulewinnaar en kwam zodoende 

op 9 juni in de tweede ronde, waarin eveneens suksesvol werd gespeeld, waarna de halve 

finale en tenslotte de finale - tegen het sterke DHC - werden gewonnen, zodat LenS 

houder werd varn de wisselbeker. 

In het begin van dit verenigingsjaar werden een aantal LenStoernooien georganiseerd, 

waaraan door 40 elftallen werd deelgenomen en welke een groot sukses werden. 

Verder werd deelgenomen aan de toernooien van OSC, De Valkeniers, Spoorwijk, 

DOCOS en SEP. 

Het onderling juniorentoernooi werd gewonnen door LenS 11, het onderling 
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pupillentoernooi door de A-pupillen. 
  

SPORTDAG. 

Deze zou plaats vinden op 16 juli. Aanhoudende onweersbuien veranderden ons terrein 

echter in een merengebied, zodat het feest niet kon doorgaan. 

 

SPORTKAMP 

Der traditie getrouw wapperde drie weken achtereen de LenS-vlag boven het NKS.kamp 

in Zundert, ten teken dat zich daar een groep Lensers bevond, die genoot van een fijne 

sportvakantie. In de tweede kampweek legde LenS met zijn drie elftallen beslag op alle 

prijzen. 

 

S P O R T F I L M. 

Op woensdag 4 april werd een door de N.S.F. verzorgd filmprogramma gedraaid met 

onder meer de buitengewoon goede trainingsfilm van Sepp Herberger. De konkurrentie 

van het televisievoetbal op die dag was merkbaar aan de opkomst, die wat tegenviel. 

Maar de aanwezigen hebben beslist geen spijt gehad over hun keuze. 

 

SLOTBESCHOUWING. 

Terugziende op het afgelopen jaar, waarvan wij hiervoor slechts de belangrijkste 

gebeurtenissen hebben gememoreerd, voelen wij ons zeker tevreden. Er waren zeer fraaie 

resultaten, er was weer vooruitgang op verschillend gebied. 

Dit neemt niet weg dat er nog veel werk blijft te verrichten. 

Het regelmatig terugkerend werk,vereist voor het draaiende en op peil houden van de 

juniorafdeling, is reeds zeer veel omvattend geworden. Daarnaast echter valt er nog veel 

te doen op punten die verbetering behoeven. Zulke punten zijn er: verscheidene staan 

reeds op onze agenda. Ongetwijfeld zullen er meer zijn. Wij zullen een ieder erkentelijk 

zijn, die ons op zulke facetten wijst. Reeds meerdere tips hebben ons in het afgelopen jaar 

van verschillende zijden bereikt. Niet steeds is direkt een verbetering mogelijk of 

uitvoerbaar. Maar wanneer wij maar steeds deze verbeteringen blijven nastreven dan zal 

op den duur het gewenste resultaat worden bereikt. 

Het prettige bij ons werk is ook dit jaar - en vooral dit jaar - het weldadig aandoende 

enthousiasme van het overgrote deel (en het beste deel) van onze jeugdleden. Wanneer de 

spelers meewerken op een derinate goede manier als doorgaans in het afgelopen jaar het 

geval is geweest dan is het aangenaam werken, dan is er geen sprake van dat men een 

ondankbare taak heeft te vervullen. 

Juist omdat onze junioren en pupillen tonen het waard te zijn dat er iets, dat er veel voor 

hen wordt gedaan, willen wij besluiten met uitdrukking te geven aan onze hoop dat ons in 

de toekomst dezelfde mogelijkheden zullen worden geboden als wij in de voorbije jaren 

hebben gehad, dat wij daarnaast over voldoende medewerkers zullen kunnen beschikken, 

want nog steeds is hieraan gebrek, dat er eendrachtig zal worden gebouwd aan ons werk: 

de toekomst, de nabije toekomst van LENIG EN SNEL.  

 

A.A. van Gastel.  

 

 

 



Jaarverslag kontaktkommissie. 

 

De kontaktavonden, die bijnaa onafgeoroken elk eind van de maand werden 

georganiseerd, waren over het algemeen zeer goed bezet. Een 50-60 tal Lensers wisten 

deze avonden in een gezellige sfeer door te brengen. Ook dit jaar werd op deze avonden 

de muziek verzorgd door de heer J.Schutte, waarvoor onze welgemeende dank. 

Hoogtepunt van deze avonden was wel het bij velen reeds zeer bekende Carnavalsbal, 

waarbij onze Prins Lenseriaan III wegens werkzaanheden buiten de provincie 

noodgedwongen afscheid moest nemen van de vereniging. 

De verzorging van ons jaarfeest was in handen van het cabaretgezelschap "Hans 

Langerak", die ervoor zorgde dat deze avond op een zeer gezellige wijze verliep, 

Klaverjas-drive. 

Hierover behoeft weinig te worden gezegd daar de diverse drives, alsmede avonden 

regelmatig werden bezocht door een 40-tal enthousiastelingen. Door diverse 

speelsters/spelers werden zeer aantrekkelijke prijzen in de wacht gesleept. Reeds thans 

azen de kaarters op onze nieuwe drive. 

Tafeltennisavond. 

Ongeveer midden in het seizoen werd ons klubgebouw omgezet in een klein 

tafeltennispaleis. Op een 4-tal tafels, beschikbaar gesteld door de vereniging H.P.A., 

werd hard gestreden om uit te maken wie nu eigenlijk de sterkste speelster/speler met de 

"kleine" bal was. De heer H.Rooduyn ging met deze eer strijken. Het slot van deze 

avond bracht ons een pracht demonstra.tie van tafeltennis op zeer hoog niveau, waarvan 

zelfs onze kampioen stond te watertanden. 

Het was prettig op deze avond weer eens de banden nauwer te hebben kunnen aantrekken 

met andere Lensers. 

 

De kontaktkommissie bestond in het afgelopcn jaar uit de heren A.Hoefnagel, 

N.Hoefnagel, J.Jager, A.Hoppenbrouwers en J.Schutte. 

De kommissie hoopt het komende jaar haar werkzaamheden te kunnen uitbreiden, 

hetgeen mogelijk is indien U allen hieraan Uw volle medewerking verleent. 

 

De Kontaktkomsnissie, 

 

Jaarverslag Sporttoto 

 

Afgelopen seizoen zijn wij eind.elijk erin geslaagd alle bestaande rekords te verbeteren 

en de schier onbereikbare barriëre van 100.000 kolommen te doorbreken. De doorbraak is 

dan ook wel radikaal geweest, hetgeen duidelijk blijkt uit het feit, dat de omzet in 

kolommen met 35 % is gestegen, 

Dit hebben wij slechts kunnen bereiken door de enorme wilskracht waarmede onze 

mensen te werk zijn gegaan. 

Derhalve is een eresaluut beslist op zijn plaats voor onze medewerkers de heren 

A.Hoppenbrouwers, J.van Westing en A. v.Luxemburg, die niets hebben nagelaten 

om het gestelde doel to bereiken. Eveneens een woord van dank aan de heren 

J.Brochard, N. Hoefnagel en A Bogisch, die ook hurl steentje tot dit succes hebben 

bijgedragen. 
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Zowel bij het ophalen der formulieren , ander veelvuldig totowerk, alsmede het verzorgen 

der inwendige mens, wisten onze medewerkers zich verzekerd van de steun van een 3-tal 

donatrices, die wij vanaf deze plaats onze dank betuigen. 

Dit nieuwe rekord houdt beslist niet in dat wij nu het komende seizoen met de handen 

over elkaar gaan zitten afwachten wat men komt inleveren. Neen, integendeel, dit sukses 

betekent voor de kommissie slechts een stimulans om alles in het werk te stellen om het 

nieuwe seizoen sen nog hogere score te bereiken. 

Wij beschikken momenteel over ca 30 inleveringsadressen, grotendeels bestaande uit 

sigarenwinkeliers. Het spreekt vanzelf dat zonder deze steun in de rug het thans behaalde 

resultaat nooit zou zijn bereikt. 

De samenwerking tussen inleveringsadres.en kommissielid was uitstekend, hetgeen voor 

het komende seizoen reeds een pracht basis is voor het oogsten van nieuwe resultaten. 

Wat ons eigenlijk een beetje tegenvalt is het spelen in de toto door onze eigen 

leden/donateuss/trices. Wij hebben zelfs ervaren dat aktieve voetballers in onze 

vereniging medespelen bij een andere vereniging, alleen omdat men dan op een 

gemakkelijke wijze het formulier kan inleveren. 

Vanaf deze plaats roepen wij alle Lensers op on volgend jaar daadwerkelijk mede te 

spelen in onze vereniging, waardoor U in elk geval al Uw bijdrage levert tot een hechtere 

firanciele basis, hetgeen ongetwijfeld de gehele vererligirg ten goede zal komen. 

Wij vragen U niet zitting te nemen in een of andore kommissie; doch alleen om al Uw 

familieleden, vrienden, kennissen etc., "poollid" to maken van U w vereniging LENIG 

EN SNEL. Kosten hieraan verbonden slechts f 1.50 per seizoen. Kunt U ons in een 

bepaalde buurt, waar wij nog geen inleveringsadres hebben, aan een sigarenwinkelier 

helpen, stelt U zich dan onmiddellijk met het Toto-Sekretariaat in verbinding. 

Op uw medewerking wordt gerekend. 

Toto-Sekretariaat  

 

J. J.M.Jager. 
.  
 

 

 
.  
 

 

 


